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PROTOKÓŁ NR 24/2013 
 

Z dwudziestej czwartej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, która odbyła się w dniu 26 marca 2013 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnej Beaty Krystyny 
Jackowskiej – Przewodniczącej Rady Gminy. 
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
Obrady rozpoczęto o godz. 1000 , zakończono o godz. 1140. 
Skład osobowy Rady Gminy …………………………………………………………………………………………………… – 15 
Uczestniczyło w obradach, wg załączonej listy obecności ……………………………………………………. – 15 
 
Spoza grona Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Pan Michał Wojciech Jasiński – Wójt Gminy 
2. Pan Grzegorz Cesarski – Zastępca Wójta 
3. Pani Marianna Michalska – Skarbnik 
4. Mec. Dominik Pogorzelski – Radca Prawny 
5. Pani Maria Bonisławska – Radna Powiatu 
6. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie …………………………………. – 34 
7. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, goście w liczbie …………………………. – 9 

 

PRZEBIEG OBRAD: 
 
Ad.pkt.1 
 Przewodnicząca Rady – Pani Beata Jackowska otwierając obrady powitała wszystkich radnych 
(załącznik do protokołu), sołtysów (załącznik do protokołu) oraz zaproszonych gości (załącznik do 
protokołu). 
 Na podstawie listy obecności (załącznik) stwierdziła quorum władne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. Na 15 radnych, 15 obecnych. 
 
Ad.pkt.2  

Przewodnicząca Rady Beata Jackowska – poprosiła o zgłaszanie zmian porządku obrad. 
Nikt nie zgłosił zmian do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady Beata Jackowska odczytała porządek dzienny obrad.   
Głosowanie: 15 osób –„ za” przyjęciem porządku obrad. 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek dzienny w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 

2013-2018. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2013 roku. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Karniewo. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
15. Wolne wnioski i zapytania. 
16. Zamknięcie obrad. 
 
Ad.pkt.3 
 Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji 
jest do wglądu w biurze Rady. Poprosiła o zgłaszanie uwag i wniosków. Ponieważ nikt z radnych nie 
zgłaszał żadnych uwag, jednogłośnie przyjęto protokół z XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo. 

Głosowanie: 15 osób –„ za” przyjęciem protokołu z XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo. 
 
Ad.pkt.4 

Pan Michał Wojciech Jasiński, Wójt Gminy przedstawił informację o swojej działalności  
w okresie międzysesyjnym (załącznik do protokołu). 

Radni w przedmiotowej sprawie uwag nie wnosili. 
 
Ad.pkt.5 

Przewodnicząca Rady Pani Beata Jackowska poinformowała, że 20 marca 2013 roku odbyło 
się wspólne posiedzenie komisji, na którym zostały omówione projekty uchwał podejmowane na 
dzisiejszej sesji. Opracowywany był też statut, są jeszcze wątpliwości, więc podejmiemy go na 
następnej sesji. 

Radny Mariusz Sieńkowski, przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z 
działalności Komisji w 2012 roku opracowane na posiedzeniu 12 marca 2013 roku, stanowiące 
załącznik do protokołu. Na posiedzeniu analizowano również stan zatrudnienia w placówkach 
oświatowych na terenie gminy. 

 
Ad.pkt.6 
 Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poprosiła o zgłaszanie interpelacji. 

Radny Marcin Chrzanowski – przypominam o złożonym piśmie mieszkańców Zelk Dąbrowych 
dotyczącym asfaltowania dróg. Zdajemy sobie sprawę, że takich dróg jak nasze jest dużo w gminie. 
Nasza droga jest bardzo uczęszczana przez mieszkańców oraz przez autobusy szkolne. Otrzymaliśmy 
odpowiedź, że w 2014 roku będzie realizowany odcinek 600 metrów, jednak prosimy o odcinek w 
stronę Chrzanowa.  

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że odpowiedź na interpelację 
będzie udzielona w punkcie 14. 
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Ad.pkt.7  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na 

lata 2013-2018. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska stwierdziła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

na lata 2013-2018 była bardzo szczegółowo omawiana na posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze 
pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karniewo na lata 2013-2018. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIV/126/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Karniewo na lata 2013-2018 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.8.  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – zmiany do uchwały budżetowej na 2013 rok 

zostały bardzo szczegółowo omówione na posiedzeniu komisji. Czy są pytania? Brak pytań. 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIV/127/2013 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.pkt.9.  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2013 roku. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska poinformowała, że uchwała została bardzo 
szczegółowo analizowana na posiedzeniu komisji. Czy są pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
określenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie Gminy Karniewo w 2013 roku. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIV/128/2013 w sprawie określenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karniewo w 2013 roku 
została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad.pkt.10, 11, 12, 13 

Pracownik referatu Izabela Orłowska – zmiany wynikają ze zmiany ustawy, która weszła w 
życie 6 marca. Zmieniamy wszystkie cztery uchwały, ponieważ muszą być one ze sobą spójne. 
Zmieniona ustawa rozluźniła nam niektóre kwestie. Zmian merytorycznych nie ma, są zmiany 
tekstowe w zapisach. 

Radny Waldemar Zając - poproszę o ustalenie harmonogramu spotkań wiejskich, dotyczących 
tej tematyki. Dowiedziałem się również, że nie musiałem rozwiązywać tej dotychczasowej umowy z 
firmą odbierającą śmieci. 
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Wójt Gminy Michał Jasiński – taki harmonogram już jest i dziś po sesji rozdamy go sołtysom. 
Spotkania odbędą się w 14 miejscach, jest on dostępny również w biuletynie informacji publicznej na 
naszej stronie internetowej.  

Radca prawny Dominik Pogorzelski – proszę o sprecyzowanie pytania dotyczącego 
rozwiązywania umowy. 

Radny Waldemar Zając – jeśli do tej pory miałem umowę z Błyskiem, to nie było konieczności 
jej rozwiązywania, bo ustawa i tak zmienia zasady? 

Radca prawny Dominik Pogorzelski – nowe zasady dotyczące zagadnienia odpadów 
komunalnych zostały nałożone bezpośrednio na gminy. Umowę, którą Pan posiadał musiał 
wypowiedzieć, aby nie wiązała ona Pana po 1 lipca. Ustawą nie można zlikwidować umowy cywilno – 
prawnej która była zawarta. 

Radna Maria Bonisławska – a co z koszami które mamy? 
Przewodnicząca rady Beata Jackowska – trzeba oddać ten kosz zgodnie z terminem 

zapisanym w umowie. 
Radca prawny Dominik Pogorzelski – jeśli przedsiębiorca mówi, że kosz trzeba wykupić, to 

jest to próba wyłudzenia pieniędzy za kosze. Ustawa się zmieniła i teraz przedsiębiorca może być 
zobowiązany do zaopatrzenia w kosze. 

Radna Jadwiga Witkowska – czy to są ostateczne uchwały, czy jeszcze będą zmieniane? 
Radca prawny Dominik Pogorzelski – tego nie wiemy. 
Wójt gminy Michał Jasiński – do 1 lipca nikt nam nie zagwarantuje, że nic się nie zmieni w 

przepisach prawnych. Uchwały są teraz sprawdzane również przez RIO wiec mogą być też inne 
wymagania.  

Radny Waldemar Zając – na ile czasu jest podpisywana umowa? 
Wójt gminy Michał Jasiński – pierwszy przetarg jest na 12 miesięcy. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Karniewo. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze pytania? Brak pytań. 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Karniewo. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIV/129/2013 w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Karniewo została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 
Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 

posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze pytania? Brak pytań. 
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 
takiej opłaty.  

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIV/130/2013 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik do protokołu. 
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Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałej. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze pytania? Brak pytań. 

Wójt gminy Michał Jasiński – proszę sołtysów o współpracę i poważne podejście do sprawy.  
Radna Jadwiga Witkowska – w deklaracji jest punkt stawka opłaty, a jak po przetargu zmieni 

się cena, to będziemy zmieniać deklaracje? 
Radca prawny Dominik Pogorzelski – tak, niestety będziemy musieli zmienić deklarację.  
Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 

w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałej. 

Nikt z radnych nie wnosił więcej uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIV/131/2013 w sprawie w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałej została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług 
w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

Przewodnicząca Rady, Pani Beata Jackowska – projekt został szczegółowo omówiony na 
posiedzeniu komisji. Czy są jeszcze pytania? Brak pytań. 

Zastępca Przewodniczącej Rady, Pan Andrzej Chełchowski – odczytał treść uchwały w sprawie 
określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Nikt z radnych nie wnosił uwag do treści uchwały. 
Głosowanie: 15 głosów –„ za” podjęciem uchwały. 
Uchwała Nr XXIV/132/2013 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 
protokołu. 

 
Ad.pkt.14.  

Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Wójt Gminy Michał Jasiński – każdy z mieszkańców chciałby mieć utwardzoną drogę, ale 

niestety brakuje pieniędzy na wszystkie drogi. Kluczem jest uczęszczalność drogi i to, aby zapewnić 
wyjazd z miejscowości chociaż w jedną stronę. Droga w Zelkach została okopana rowami z funduszu 
sołeckiego, zostały zrobione przepusty. W 2013 roku jestem w stanie zapewnić tylko te 850 metrów. 
Wiemy, że nie cała droga w kierunku Chrzanowa jest naszej gmin, a na tym odcinku jest tylko jedno 
siedlisko. W tym roku na inwestycje jest kwota 3,6 mln ale jest wiele interpelacji w sprawie dróg i 
trzeba zrobić w pierwszej kolejności tam, gdzie jest gęsta zabudowa. Rozumiem mieszkańców, ale nie 
jesteśmy w stanie zapewnić wszystkich udogodnień. 
 
Ad.pkt.15.  



6 
 

Wolne wnioski i zapytania. 
Zastępca Wójta Grzegorz Cesarski – jest prośba do sołtysów o rozliczenie się z kwitariuszy 

podatkowy. Harmonogram spotkań rozdamy przy dietach. Prosimy o wyrozumiałość w sprawie 
ewidencji zabytków. 

Mieszkaniec Zelk Dąbrowych – jestem mieszkańcem tej drogi i wiem że tam jest często 
problem z przejazdem, muszę wyciągać samochody. Rozgrzebanie drogi nie przyniesie efektu. 
Szelków obiecuje że w przyszłej kadencji zrobi swój odcinek, więc może najpierw trzeba zrobić nasz 
odcinek? 

Sołtys Zelk Dąbrowych – proszę o naprawienie lampy. Zdemolowano nam przystanek 
autobusowy, mamy sprawcę, co mamy teraz zrobić? Odcinek 850 metrów to zdecydowanie za mało, 
a tam jeździ autobus szkolny. 

Wójt gminy Michał Jasiński – takich odcinków nie dokończonej drogi, gdzie jest grząsko, jest 
wiele. W sprawie autobusu szkolnego, to nawet po tym roku nie będą wszystkie drogi asfaltowe. 
Rozumiem rozgoryczenie mieszkańców, ale nikt nie może nam zagwarantować, że w przyszłej 
kadencji będzie coś zrobione. W sprawie przystanku trzeba powiadomić jak najszybciej policję, tym 
bardziej, że jest sprawca. W sprawie lampy proszę konkretnie określić, która to lampa. 

 
Ad.pkt.18. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca rady, Pani Beata Jackowska, Wójt 
Michał Jasiński oraz ksiądz z Parafii w Karniewie złożyli życzenia Wielkanocne, a następnie dziękując 
wszystkim za uczestnictwo w sesji, Przewodnicząca rady zamknęła obrady XXIV zwyczajnej sesji Rady 
Gminy Karniewo. 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
                         
  Beata Krystyna Jackowska 

 
 
Protokołowała:  
Justyna Szczesna 


